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Interpellation till kollektivtrafiknämndens ordförande Nina Höijer angående 
indexerad höjning av egenavgifterna för sjukresor och färdtjänstresor 
 

För 15 år sedan, alltså 2009, i samband med beslut om höjning av egenavgifterna inom 
serviceresor, bestämdes det att egenavgiften också skulle indexeras varje år. Trots 
beslut i fullmäktige 2009 har detta inte gjorts. En årlig indexökning av egenavgiften hade 
inneburit att egenavgiften för serviceresor 2025 skulle vara 29,6 % högre än den var 
2009. Förra året tog regionfullmäktige också ett beslut om en generell ökningen av 
avgifter med 10%. 

Dock har det visat sig att Region Örebro län inte höjt egenavgiften alls för sjukresor och 
färdtjänstresor sedan 2009. Förslaget från kollektivtrafiknämnden är nu därför en 
höjning på 15 % av egenavgiften för kommande år, i syfte att börja harmonisera 
prisdifferensen på egenavgift inom serviceresor. 

Det oroar mig att beslutet från 2009 inte följts av det socialdemokratiskt ledda styret i 
Regionen och dem rimliga följdfrågan blir således varför kollektivtrafiknämndens 
ordförande inte har följt fullmäktiges beslut.  

 
Med anledning av ovanstående undrar jag:  
 

 Varför har inte kollektivtrafiknämndens ordförande följt fullmäktiges beslut om 
indexerad höjning av egenavgiften för serviceresor? 
 

 Hur säkerställer kollektivtrafiknämndens ordförande att det inte finns andra 
beslut som missats och som inte verkställts trots beslut i Regionfullmäktige? 
 

 Hur tänker kollektivtrafiknämndens ordförande agera för att detta inte ska 
upprepas? 

 
 
 

För Moderaterna 

Erik Baecklund 

 


